

《单词百科:regulating是什么意思?regulating怎么发音?regulating的解释和用法》

英语单词regulating是什么意思?regulating怎么读?regulating怎么发音?简答网为您整理了regulating的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



regulating怎么读

regulating的读音:[ˈregjʊleɪtɪŋ]

regulating的意思

- 1、n.调节;
- 2、v.控制(regulate的现在分词);管理;调整;调节;

regulating的相关词组

- 1、regulate and oversee 监管和监督

- 2、regulate price [法]规定价格;
- 3、regulating barrage 调节坝;
- 4、self regulating 自动调节;

regulating的近义词

- 1、**regulation** n.管理;控制;规章;规则;

regulating的双语例句

- 1、Regulating actions are taken against contractors with poor site safety records.

对于地盘安全记录差劣的承建商,当局已采取规管行动.

- 2、Therefore by regulating swirl number of combustor NO emission can be reduced.

因此,适当调整燃烧室的旋流数可以降低NO排放.

- 3、Peppermint oil is very good for regulating digestive disorders.

薄荷油能很有效地调节消化系统失调。

- 4、The court emphasized that Congress was impatient with EPA's slow progress in regulating toxic water pollution.

法院强调了国会忍受不了环境保护局在管理有毒水污染中的缓慢进展.

- 5、In economic work, we should pay attention to opening up the source and regulating the flow from time to time.

在经济工作中, 应该经常注意开源节流.

- 6、Free fat acid made effects on regulating glucose produce in liver.

游离脂肪酸在调节肝脏葡萄糖产生中的作用.

- 7、Histones are proteins involved in regulating genes turned on and off.

组蛋白是涉及到调控基因的蛋白质.

- 8、As we get older the temperature-regulating mechanisms in the body tend to become a

little less efficient.

随着年龄的增长，人体体温调节机制的功能往往会有所弱化。

9、The Fed must be put in charge of regulating systemic risk.

必须让美联储负责监管系统性风险。

10、Regulating Authorities may authorize different methods of making calls.

桥牌机构可自行决定叫牌方法。

11、Water quality has played a lesser role in regulating industrial sources.

水质在管制工业污染源方面发挥的作用并不大。

12、Conclusion: Down-regulating the telomerase activity may be responsible for its anti-cancer mechanism.

结论: 下调肿瘤细胞的端粒酶活性,可能是半枝莲 抗肿瘤 的重要机制之一。

13、This kind of device is much needed in the speed-regulating system.

这种装置在跳速系统中是很需要的。

14、The sympathetic nervous system plays a conspicuous role in regulating cardiovascular function.

交感神经系统对心血管机能调节起着突出作用。

15、Textile Manufacturers involved a standard regulating cotton dust.

“ 纺织品制造商 ” 一案牵涉到对棉屑管理标准问题。

以上是简答网为您整理的regulating怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于regu

lating的用法、regulati

ng的释义、regulating的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/regulating>